

七惡贵州

进出昆明

♥ 贵阳/兴义/ 安顺/凯里









全程无购物站

行程特点

- *黄果树大瀑布
- *银链坠潭瀑布
- *天星桥
- *马岭河大峡谷
- *西江千户苗寨

特点美食

- -峡谷风味
- -布依风味
- -都匀风味
- -花开富贵宴
- -状元风味

第一天 吉隆坡 – 昆明

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场,乘搭国际航班飞往昆明,抵达后,导游接待前往酒店入住。

酒店: 徽商酒店或同级4*

第五天 安顺 (3.5小时) - 凯里

(早/午/晚)

早餐后前往西江游览世界最大苗族聚居村寨-**西江干户苗寨**(含四段环保车+苗族服饰体验+赠送照片一张)参观**苗族博物馆**,游览**观景台**,晚餐后入住酒店休息。

酒店: 凯里和谐黔景酒店或同级 4*

第二天 昆明 - 高铁1.15小时 - 盘州 (1.5小时)- 兴义 (早/午/晚)

早餐后,乘坐高铁到盘,到达后,前往兴义享用午餐。游览地球最美伤疤-**马岭河大峡谷**(含双层扶梯),天星画廊,马岭河奇石馆,晚餐后入住酒店休息。

酒店: 兴义黔山酒店或同级 4*

第六天 凯里(1.5小时)- 都匀 (2小时)- 贵阳

(早/午/晚)

早餐后前往都匀,游览大型电视剧拍摄地(庆余年,陈情令)-秦汉影视城(含汉服全程游览景区)。前往贵阳,观赏多彩贵州歌舞秀。

酒店: 贵阳汇融国际酒店或同级 4*

第三天 兴义 (早/午/晚)

早餐后,前往中国五大淡水湖之一-**万峰湖船游**,观中国霍格沃兹城堡-吉隆堡。游览**万峰林**(含观光车 + 小火车)晚餐后入住酒店休息。酒店: 兴义黔山酒店或同级 4*

第七天 贵阳

(早/午/自理)

早餐后,前往地标建筑-**甲秀楼**,游览贵州神秘之境-**花溪夜郎谷**,游览贵州四大古镇之一,**青岩古镇**(含环保车),打卡 **27 路网红小吃街**,品尝各类美食,入住酒店休息。

酒店: 贵阳汇融国际酒店或同级 4*

第四天 兴义 – 安顺 (3.5 小时)

(早/午/晚)

早餐后前往安顺, 游览**陡坡塘景区, 天星桥, 银链坠潭瀑布**, 观亚洲第一大瀑布-**黄果树大瀑布** (含双程扶梯+含环保车+单程缆车), 晚餐后入住酒店休息。

酒店:安顺葡华大酒店或同级 5*

第八天 贵阳 - 昆明 - 吉隆坡

(早/午/晚)

早餐后,乘坐高铁到昆明,午餐后游览**翠湖公园,陆军讲武堂旧址,金马碧鸡坊,南屏步行街**,晚餐后前往机场返回温馨家园!

第九天 吉隆坡

(机上用餐)

抵达吉隆坡!

* 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 * 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。* 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式: 价格: 出发日期:



COLORFUL GUIZHO

Q (Guiyang / Xingyi / Anshun / Kaili) IN/OUT: KUNMING





汉影视城 inhan Film and Television City





No Shopping Stop

Special Highlights:

- * Huangguoshu Waterfall
- * Silver Chain Waterfall
- *Tianxing Bridge
- * Maling River Canyon
- * Xijiang Thousand Households Miao Village

Meal Highlights:

- -Canyon Cuisine
- -Buyi Cuisine
- -Duyun Cuisine
- -Flowers Sha Bloom
- -Zhuangyuan Cuisine

KUALA LUMPUR – KUNMING

(MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport flight to Kunming. Upon arrival transfer to hotel. Hotel: Huishang International Hotel or similar 4*

KUNMING - Train (1.5hrs) - PANZHOU (1.5hrs) - XINGYI (B/L/D)

After breakfast, proceed to Panzhou by train. Explore the most beautiful scar on Earth - Malonghe Grand Canyon (included round-trip elevator ride), Tianxing Gallery, and Malonghe Strange Stone Museum. After dinner, check-in to the hotel.

Hotel: Xingyi Qianshan Hotel or similar 4*

Day 3 XINGYI

(B/L/D)

After breakfast, visit Wanfeng Lake (By Boat), Jilong Castle.Explore the Wanfeng Forest, (Buggy car included). After dinner, return to the hotel.

Hotel: Xingyi Qianshan Hotel or similar 4*

Day 4 XINGYI - ANSHUN (3.5hrs)

(B/L/D)

After breakfast, proceed to Anshun to visit the largest waterfall in Asia - Huangguoshu Waterfall (included round-trip escalators and buggy car + Cable Car one way). Explore the Steep Slope Pond Scenic Area and visit the Tianxing Bridge, Silver Chain Waterfall. After dinner, check-in to the hotel.

Hotel: Anshun Puhua Hotel or similar 5

Day 5 ANSHUN (3.5hrs) - KAILI

(B/L/D)

After breakfast, proceed to Xijiang to visit the largest Miao ethnic village in the world - Xijiang Thousand Households Miao Village (Buggy car included, Miao ethnic costume experience). Visit the Miao Ethnic Museum and explore the observation deck. After dinner, check-in to the hotel.

Hotel: Kaili Hexie Qianjing Hotel or similar 4*

KAILI (1.5hrs) - DUYUN (2hrs) - GUIYANG

(B/L/D)

After breakfast, proceed to Duyun. Visit the filming locations of popular TV dramas (Joy of Life, The Untamed) at the Qinhan Film and Television City (Include traditional Hanfu). Enjoy the Colorful Guizhou Dance Show.

Hotel: Guiyang Huirong International Hotel or similar 4*

GUIYANG

(B/L/-)

After breakfast, visit the iconic landmark of Guiyang - Jiaxiu Tower. Explore the mysterious realm of Guizhou - Huaxi Yelang **Valley**. Visit Qingyan Ancient Town, one of the four ancient towns in Guizhou. Check out the famous 27th Street food street .Check-in to the hotel.

Hotel: Guiyang Huirong International Hotel or similar 4*

Day 8 GUIYANG - KUNMING - KUALA LUMPUR

After breakfast, transfer to Kunming by train, after lunch, visit Green Lake, Army Lecture Hall, Jinri Building, Continue shopping Nanping Walking street.proceed to the airport.

KUALA LUMPUR

(MOB)

Arrival Kuala Lumpur.

- f If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
- * The itinerary are subject to the ynal discretion of the local land operator.

 * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.

Contact:

Price:

Departure Date: